
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 3. september 2013 kl. 19.00 

 

Fraværende: Svend Aage og Kjarstein (begge uden afbud) 

Ordstyrer: Niels 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 4. juni 2013 blev godkendt.  

 

1. Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet. Sagen vedr. et hegn opført udenfor skel 

behandles fortsat. Asfalten i etape 9 smuldrer. Bente undersøger, hvornår den blev lagt og 

underretter Niels, som har sagen. 

 

2.  

Bentes bunke. De beboerhenvendelser der har været henover sommeren blev fremlagt og vil blive 

behandlet. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Der er afgivet bestilling på ny John Deere havemaskine til levering i nær 

fremtid. Der var forslag om, at GKH selv køber en stubfræser, men det vurderes, at være for dyrt i 

indkøb og vedligehold, så vi lejer fortsat ekstern hjælp til rodfræsning. De store sten, som ligger 

som ”chikane” i græsrabatterne i området skal fjernes, da de er ansvars-pådragende. Niels 

underretter Jørn. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Peter flytter nogle af kontingentindtægterne til vores Pluskonto fri, som 

giver lidt højere rente. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek – kontaktpersoner. Svend Åge fravæerende. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg (beboerhenvendelser). Der har været en del beboerhenvendelser som 

John har behandlet og fortsat arbejder på. En beboer har fældet et allétræ. John henvender sig til 

pågældende.  

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Bente laver lister over kommende asfaltreparationer og 

flisearbejder i området. 

 

8. 

Orientering fra kommunikation intern. Kjarstein fraværende.  

 

9. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Kommunen er i gang med asfaltering af stierne 

i området og har i den forbindelse været meget længe om at klargøre dertil. Manglende fejning og 

store jordbunker har været generende henover sommeren. Asfalteringen er nu i gang, så vi håber, at 

der snart er ryddet op.  

 

10. 

Orientering fra legepladsudvalg. Pernille undersøger, hvilken slags træ der skal bruges til udbedring 

af skader på legestativet på Oasen. Pernille ønsker sig nye håndboldmål på Solvangen. 

 

11.  

Eventuelt. Næste bestyrelsesmøde afholdes tirsdag, d. 1. oktober 2013 kl. 19.00 

 

Referent: Bente Jensen 


